

الرقم 2023/06/26

<p>To: Jordan Securities Commission Amman Stock Exchange Date: 03/09/2023 Subject: Senior Executive Management</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان التاريخ: 2023/09/03 الموضوع: الإدارة التنفيذية العليا</p>
<p>With reference to the above subject, Kindly be informed of the Housing Bank Board of Directors Decision to accept the resignation of Mr. Riyadh Ali Taweel from the position of Head of Treasury and Investments, and appoint Mr. George Sarkis Nahhas acting as Head of Treasury and Investments as of 01/09/2023.</p>	<p>بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، أرجو إعلامكم أن مجلس إدارة بنك الإسكان قرر قبول استقالة السيد "رياض علي طويل" من وظيفة مدير إدارة الخزينة والاستثمار وتكليف السيد "جورج سركيس نحاس" لشغل وظيفة مدير إدارة الخزينة والاستثمار، وذلك اعتباراً من 2023/09/01.</p>
<p>Best regards, The Housing Bank for Trade & Finance Signature: Board Secretariat Buthaina Abawi</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام، بنك الإسكان للتجارة والتمويل توقيع: أمين سر مجلس الإدارة بثينة عبوي</p>